



Cleaning & Recycling Systems

opti-color
Mess- und Regel-
anlagen GmbH

Printing and Coating
Technology

Viscosity Measuring & Control:

- ViscoStar falling ball sets
- OBD rotating systems
- ViscoLab rotational units
- Test cups (e.g. DIN, ISO)
- oc-4000 software

Coating Control & Technology:

- MCS conditioning systems
- Heating and cooling units
- LCI consumption control
- TC TopControl systems

Pump-Systems & Stirrers:

- Rotational ink pumps
- Diaphragm, peristaltic and special pump solutions
- Stainless steel tanks and constructions
- Stirrers (air & electrical)

Cleaning Solutions & Products:

- ACS water recycling units
- ARMEX blasting media
- Spray and washing cabins

and more ...:

- oc-Blending systems
- Ink & paint dispensing
- Level control systems
- pH metering and control
- Snaplock sets / couplings
- Filters and filter bags
- ...

opti-color Mess- und
Regelanlagen GmbH

Vor dem Dorf 2
D-31162 Bad Salzdetfurth
Germany

Tel: +49 (0) 5064 / 8077

Fax: +49 (0) 5064 / 8187

E-Mail: info@opti-color.de

Home: www.opti-color.de

Cleaning - Recycling - Maintenance

We offer different ideas and solutions for these tasks in the production process. Basic idea of these is to have environmental friendly tools, to reduce solvent consumption and to have careful treatment for all parts and machines to be cleaned.

Reinigen - Recycling - Wartung

Wir bieten verschiedene Ideen und Lösungen für diese Aufgabenbereiche im Produktionsprozess. Der Hauptgedanke ist dabei, ein möglichst umweltverträgliches Gesamtsystem zu erhalten, das auch die zu handhabenden Maschinenteile schont.

ARMEX blasting systems / ARMEX Strahlsysteme

Blast media based on „baking soda“ and specially designed blasting machines as mobile sets or cabinet solutions.

Strahlmittel auf Basis von „Backpulver“ und speziell darauf abgestimmte Maschinen als mobile Sets oder stationäre Anlagen.



ACS - water recycling/ purification / ACS - Abwasseraufbereitung

Waste water purification with standard units or individually designed sets is offered with a wide selection of flocculation powders. E.g. for water based ink / coating applications

Abwasserreinigungssets werden in Form von Standardanlagen und individuellen Systemen angeboten, unterschiedliche Flockungsmittel stehen zur Verfügung, z.B. für wasserbasierte Farb-/Lackanwendungen.



S/MKAB cabins and washing units / S/MKAB Kabinen und Waschplätze

Spray cabins and work places for semi-automatic and manual cleaning tasks. Incl. selection of pumps, filters and tools.

Spritzkabinen und Waschplätze für halb-automatische und manuelle Reinigungsaufgaben, incl. optionaler Pumpen, Filter und Werkzeuge.



Liquid Cleaner & Tank-Sets / Flüssigreiniger und Behälter-Sets

Liquid cleaners for various applications, e.g. Ink&Paint-Remover and M-Aero, tanks with pumps and optional heater for mobile usage.

Flüssigreiniger für diverse Anwendungen, z. B. Ink&Paint-Remover und M-Aero, Behälter mit Pumpen und optionaler Heizfunktion für mobile Verwendung vor Ort.



Our products to complete your solutions / Unsere Produkte komplettieren Ihre Systeme

Inkmaster dispensing systems are offered by opti-color and we do more, from us the customers get service works, maintenance and fundamental knowledge with the right recommendations for each application.

Inkmaster Dosiersysteme werden durch opti-color angeboten - bei uns komplett inklusive Service, Wartungsarbeiten und einem fundierten Fachwissen mit den richtigen Empfehlungen für Ihre Anwendung.



... more opti-color Know-How and Products:

- ✓ Ceramic anilox roller in best quality and anilox repair services
- ✓ Ex-Connectors (e.g. for pump motor etc.)
- ✓ Conversion tables for test cups and ranges
- ✓ Editorial news and information about viscosity, printing and coating applications
- ✓ Editorial news and information about ARMEX and ACS systems

... mehr opti-color Know-How und Produkte:

- ✓ Anilox Roller - keramische Rasterwalzen, Walzenreparaturen und Neuausstattungen
- ✓ Ex-Steckverbinder (z.B. für Pumpen)
- ✓ Umrechnungstabellen zu Messbecher
- ✓ Fachbeiträge und neuste Informationen zu Viskosität und Lackiertechnik
- ✓ Fachbeiträge und neuste Informationen zu Reinigungstechnik mit ARMEX und ACS

Mobile cleaning service for anilox rollers and gravure cylinders is offered with our partner company MiljöClean. Save transport costs and risk by using this service in your plant directly - of course only with original ARMEX media.

Rasterwalzen und Tiefdruckzylinder werden durch unsere Partnerfirma MiljöClean bei Ihnen vor Ort gereinigt mit dem Service-Mobile. Sparen Sie Transportkosten und sparen Sie sich das Risiko, lassen Sie die Arbeiten einfach in Ihrem Hause durchführen, natürlich mit Original-ARMEX Strahlmitteln.



opti-color Mess- und Regelanlagen GmbH

Vor dem Dorf 2
D-31162 Bad Salzdetfurth
Germany

Distributor / Contact:

Tel: +49 (0) 5064 / 8077
Fax: +49 (0) 5064 / 8187
E-Mail: info@opti-color.de
Home: www.opti-color.de

opti-color is available worldwide, just contact us.

